
Generalforsamling V2013 

 

Saksliste 
 

1. Godkjennelse av innkalling 
(Sekretæren stiller spørsmål ved Simen sitt ønske om å se han i skjørt) 
Godkjent akklamasjon 
 

2. Godkjennelse av dagsorden 
Godkjent med rettinger 
 

3. Valg av ordstyrer og referent 
Geir og Sindre er foreslått. 
Emil stiller som ordstyrer. 
Geir og Sindre valgt. 
 

4. Valg av to personer til å underskrive protokollen 
Pål og Peter Hoff valgt. 

DET SETTES SKUDDPREMIE PÅ REFERENT. 
 

5. Budsjett 
Gikk tilbake til innstillingen forrige genfors 
Revidert budsjett vedtatt 
 

6. Gjennomgang av regnskap 
Heidi: 
Lite salg gir lite penger. Billig internkaffe var et problem lenge. Dette er fikset med høyere 
pris. 
Lite penger fra kulturstyret skyldes faktisk dårlige søknader. Geir skal på kurs. 
Blæst sine utgifter  
Blæst sine utgifter er i stor del Gildet sine. Blæst har faktisk neste ikke brukt penger 
Tono er teite(treige) 
Mamut er litt virelighetsfjern for tiden.  
 
Kommentarer fra RU 
Kommentarrer fra RU: 
Til RF: 
RU anbefaler å godkjenne regnskapet for RF og regi 



RF sitt regnskap er godkjent 
Regi: 
Noen kostnader i forhold til lønn til Tom. 
Har gått i tap, men det er innvesteringer, så det går veldig bra. 
Regi gjør ALDRI noe halvveis. 
Regi sitt regnskap er godkjent ved akklamasjon 
 

7. Lovendringer 
Vedlegg 1: 
For: 43 
mot: 5 
Vedtatt 
Vedlegg 2 
Argumenter for: koret har gjort veldig mye positivt for RF siden det ble dannet. Nå vil vi ha 
de inn i vedtektene, så de kan få eget budsjettpost for eksempel. 
notater: Det bør legges føringer for hva som skal til for å gi internkort i koret. 
For: Nok 
Mot:  
Vedlegg 3: DU 
I en ideell verden er DU helt uavhengige fra RF, men folk i DU vil ofte være med i for 
eksempel vaktgruppa og regi. 
DU som har kommet med forslaget vil ikke at medlemmene av DU skal ha stemmerett i 
noen av styrene de evt. går inn i. 
DU blir fortsatt valgt, og man velger ikke personer inn i DU som man mener er f.eks. lett 
påvirkelige. 
DU virker som sikkerhetsventil og må virkelig fungere når ting virkelig går virkelig galt.  
DU bør ikke ha en veldig stor tilknytning til gruppene de er medlem av i så fall. Altså er det 
ikke ønskelig at de får internkort, altså er funksjonærer. 
Det kan bli veldig vannskelig å finne folk som vil stille til DU hvis vi ikke kan velge blandt 
de som faktisk er aktive og engasjerte i foreningen. 
Forslaget opprettholdes. 
For: For få 
Mot:  
Stemmeberrettigede: 57  
Vedlegg 4: RU Ikke opprettholdt 
 

8. Semesterberetninger 
Kafésjefen presenterere beretningen sin. 
RF HAR den beste traktekaffen. 
Redaktøren i Husbjørnen ber om journalister som ikke studerer biologi. De har mange 
pene jenter. Guttene er også veldig pene. Husbjørnen vil vurdere å bytte navn til  
Ursus Domesticus. 
KS har absolutt den mest fargerike og kreative semesterberetningen. 



Vi har veldig få kunder i denne tiden. Det har alle andre utestedene også. Til og med SiO  
sier at de har færre kunder nå enn tidligere. 
Det gikk virkelig ned pga. av vi var ute av VB, og vi må bygge opp igjen. 

Arr: 
Vi må bygge opp igjen hele bildet av at det er kult å gå ut på Blindern. 

9. Fastsettelse av kontigent 
Forslag: 
20: 2 
42: 2 
35: 15 
1 bitcoin: 4 
30: 41 
40: 13 
 
35 vs 30: 
19 for 35 
flertall for 30. 
 
Kontigent for Høsten 2013 er satt til 30, kr 
 

10. Valg av tillitsvalgte 
 

a. Formann (§10b) 
Geir, Øyvind 
Når det skjer ting midt på natten er det et godt miljø i foreningen, mener Øyvind. 
Geir sin største svakhet er at han prøver å være Jeanette. Hans styrke ligger i å 
kunne tilpasse seg nye situasjoner. 
Øyvind sin største styrke er at han har mye relevant erfaring både inne i RF og 
herunder HS og utenfra. Hans svakhet er at han også tar på seg alt for mye å 
gjøre. 
 
Geir er valgt. 
 

b. Sekretær (§10b) 
 
Khoa: 
Har planer om å stige fra internansvarlig til sekretær, som referenten må påpeke 
er en veldig god idé, og det er absolutt overkommelig. 
Khoa har nok tid til å være sekretær til høsten. 
Som sekretær vil han være mellomleddet mellom hovedstyret og de interne i 
foreningen. 
Khoa er ikke singel. 
 



Jeanette: 
Hun vil bli sekretær fordi hun uansett kommer til å blande seg i saker til høsten. 
Hun har mye erfaring. Hun vil også veldig gjerne bli formann en gang. 
Jeanette har gitt opp alt håp om normert studieprogresjon og har sagt opp jobben 
sin for å stille til dette vervet (ish sitat) Hun vil være vakthunden til Geir når han 
ikke får gjort det han skal gjøre. 
Jeanette blir skjenkemester uansett om hun blir valgt eller ikke.  
 
Begge skal klare å få ut internkortene før neste generalforsamling. 
 
Jeanette er valgt. 
 

c. Arrangementsjef (§10b) 
Å være Elvis har ledet til dette kandidaturet for Torgrim. 
Han utstråler en motsatt ladning til papirfly! 
Han har knyttet tette bånd med mange interne som arrmester. 
Torgrim er valgt ved akklamasjon 
 

d. Fagsjef (§10b) 
Rune stiller 
Han vil vurdere fagarr relatert til andre fakulteter 
Han har ingen spesifikke tanker om hvordan han skal trekke flere bedrifter som 
kan kaste penger og pizza etter oss. 
Han mener det er mulig å gjøre mer i fag enn det som blir gjort i dag. 
Det blir mer bacon på REALfrokost. 
Han vil massere damene fra karrieresenteret. 
Han er singel, men har en date i morgen. 
Rune er valgt ved akklamasjon. 
 

e. Kjellermester (§10b) 
 
Alex: 
Han har vært med på alle KSmøtene dette semesteret som dagansvarlig, og har 
mye erfaring som barfunk selv om han ikke har offisiell opplæring som 
skjenkemester. Han har vært gjennom kriser bak baren og har holdt hodet kaldt 
og gått til nærmeste voksne kjellermester. 
 
 
Eirik: 
Han har jobbet seg sakte men sikkert opp fra fagfunk til barfunk og til slutt 
skjenkemester. Han vil bare at alle skal være venner. 
Han vil påstå at han kjenner til tappeanlegget. Han mener at hvis det er noe han 
ikke er forberedt på per i dag har han hørt rykter om hytteturer der det overføres 



blandt annet erfaringer. Det har aldri blitt sett noen kost på disse hytteturene. 
Han vil bade uansett så lenge det blir skaffet vann. 
 
Eirik er valgt til Kjellermester. 
 

f. Blæstsjef (§10b) 
 
Karoline: 
Hun har en drøm om å kunne proffilere RF på heltid. Hun blæstet under Gildet, og 
Gildet gikk jo i pluss, så noe må hun ha gjort riktig. Hun er med i koret og kan så 
klart være en veldig god syngende bjørn. 
Hun vil bruke digitale sosiale medier i mye større grad enn vi gjør i dag. 
#faktisk2013 I tillegg vil hun bruke nettsiden vår bedre, kasnkej med tanke på folk 
som ikke bryr seg om eventer på Facebook. 
Karoline stiller som midtsidepike i Husbjørnen. 
 
Øyvind: 
Han har en del innsikt i hva blæst innebærer på grunn av sin posisjon som arrsjef 
i det siste.Han kan synge rent som bjørn. Han er visstnok representert på en utgitt 
plate. 
Hans agenda er at vi virkelig må vises, vissuelt. Han er stor fan av å springe rundt 
som bjørner og troppe opp stuntblæsting. 
Øyvind stiller til midtsidemann i Husbjørnen. 
 
Karoline er valgt. 
 

g. Kafésjef (§14a) 
Tale: 
Hun rødhåra som alltid er i kaféen er veldig flink til å jobbe i kafféen. 
Hun er desverre opptatt med en oblig og kan ikke kom med en klar Tale om sitt 
kandidatur. 
 
Ida Marlene: 
Hun var veldig liten og redd når hun begynte i RF i kaféen. 
Erfaringen hennes her har hun vokst på og vil nå vokse enda mer via stillingen 
som kafésjef. 
Hun foretrekker å ha alt det tilbehøret vi har per i dag på baffelen sin. 
 
For Ida: Mer enn 50% 
Ida Marlene er valgt som kafésjef. 
 

h. To medlemmer til Økonomiutvalget (§15a) 
 



Kristian: 
Har en del erfaring med å lage bråk for ØU og satser på at karma tilsier at han 
skal sitte i ØU nå. 
 
Kristoffer: 
Økonomi kan passe for han siden han studerer en del tall hver dag. 
 
Begge er single og kan forskjell på kreditt og debett. 
 
Begge er valgt ved akklamasjon. 
 
 

i. Ett medlem til ØU (((Flyttes opp ett hakk))) 
 
Eirik: 
Han mener rett og slett at han er den kandidaten som vil gjøre den beste jobben. 
Eirik er på ingen måte singel. 
 
Jørgen:  
Han har erfaringen han trenger fra to år som regiforfører. 
Han er antagelig singel. 
 
Eirik er valgt. 
 

j. Leder av Økonomiutvalget (§15a) 
 
Eirik har allerede pressentert seg og velges ved akklamasjon. 
 

k. Forretningsfører for Regi (§18a) 
 
Malin: 
Her representert ved kroppen til David: 
Hun er ikke singel. 
Hun kan forskjell på kredit og debet. 
 
Malin er valgt. 
 

l. Ett medlem til Desisjonsutvalget (§16a) 
 
Elina: 
Hun har vært med i RF i to og en halv bachelorgrad. (Sykt lenge for dere 
ikkeakkademikere) 
hun har vært arrsjef, skriver nå i Husbjørnen, og skal få en ordning på saken om 



midtsidepiker. Hun ser ikke for seg å ha noen andre verv i RF uansett. 
 
Emil: 
Han har vært innom alle i RF. Altså alle styrer og grupper. 
Han stiller fordi han er lei av lovendringsforslag som faller fordi DU ikke jobber 
godt nok i noen tilfeller opp mot generalforsamlingen. 
Han kan gjerne stille som midtsidepike i Husbjørnen. 
 
Emil er valgt. 
 

m. Ett medlem til Revisjonsutvalget (§17a) 
 
Halvor: 
Han er ikke veldig konfliktsøkende. Men han er singel. 
Han kan faktisk forskjellen på kredit og debett, selv om han er fra Fredrikstad. 
Han vil gjerne bade Jeanette om hun ikke stiller med nok stifter og binders til 
ØUkontoret. 
 
Halvor er valgt ved akklamasjon. 
 

11. Valg av to personer til å plukke opp papirfly 
Sindre foreslår Kine Moseid og Øyvind Elgstøen 
Begge er valgt ved akklamasjon. 


